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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi történt a Dagállyal?" 

Tisztelt Miniszter úr!

2020  március  31-től  a  Nemzeti  Sportközpontok  vette  át  a  Dagály  Gyógy-  és  Strandfürdő
üzemeltetését. Az előző üzemeltető Budapest Gyógyfürdői és Hévizei Zrt. leváltásával a Nemzeti
Egészségbiztosítási  Alapkezelő  gyógyszolgáltatásai  is  szünetelnek,  a  komplexumban  jelenleg
kihasználatlanul áll az összes gyógyeszköz.
Szeptember óta burkolt áremelés történt, amely alapján a fürdő napijegy kifizetése esetén a plusz
1000 forintos  wellness-jegyet  kínál,  holott  ez  korábban  a  napi  belépő  részét  képezte.  Az 1500
forintos délutáni belépő pedig teljesen megszűnt.

A fentiek kapcsán kérem válaszát az alábbi kérdésekre:

Mi az oka annak, hogy a komplexumban jelenleg nem elérhetőek a gyógyszolgáltatások?
Várható-e a gyógyszolgáltatások visszatérése, és amennyiben igen, mikor?
Milyen okból vált fizetőssé a fürdő wellness-részlege?
Milyen okokból szűnt meg a délutáni belépő?

Tisztelettel várom válaszát!
Tordai Bence
Párbeszéd


